

ՑՈՒՑՈՒՄՆԵՐ

Կենսաբանական ակտիվ սննդային հավելումներ

«ԻՄՈՒՆՈԼԱՔՍ»

ՕՇԱՐԱԿ ԴԻՄԱԴՐՈՂԱԿԱՆՈՒԹՅԱՆ

ՊԱՀՊԱՆՄԱՆ ԵՎ ԲԱՐՁՐԱՑՄԱՆ ՀԱՄԱՐ

Խորհուրդ է տրվում տարբեր վիրուսային, բակտերիալ վարակների նկատմամբ հակվածության դեպքում օրգանիզմի դիմադրողականության բարձրացման և պահպանման համար: Նաև՝

- որպես լրացուցիչ աղբյուր միկրոէլեմենտների և C, B1, B2, B3 (PP), B4, B5, B6, B9 վիտամինների համար,
- տարբեր սուր շնչառական վիրուսային վարակների համալիր թերապիայի, նաև գրիպի կանխարգելման համար,
- ցածր դիմադրողականության դեպքում:

Կիրառման ոլորտ՝ խորհուրդ է տրվում օգտագործել որպես կենսաբանորեն ակտիվ սննդային հավելում՝ ֆլավոնոիդների, բետաինի և վիտամին C-ի լրացուցիչ աղբյուր:

Կիրառման եղանակը՝ օգտագործելուց առաջ թափահարել: Օշարակն օգտագործել ուտելուց հետո: Մեծահասակներին և 14 տարեկանից բարձր երեխաներին օգտագործել 10 մլ, օրը 2-3 անգամ: Ընդունման տևողությունը՝ 2-4 շաբաթ: Անհրաժեշտության դեպքում կուրսը թույլատրվում է կրկնել:

Օգտագործելուց առաջ խորհրդակցել բժշկի հետ: Կարող են օգտագործել նաև բուսակերները և դիաբետիկները:

Չի համարվում դեղամիջոց:

Բաղադրություն՝ Էխինացեայի և ուրցի խոտի ջրային թուրմեր, լոռամրգի պտուղների հյուր, բնական մեղր, ակնամոմ, ասկորբինաթթու (վիտամին C), նատրիումի բենզոատ, կալիումի սորբատ, լիմոնաթթու, գուարան մաստիկ:

Լոռամրգը վիտամինային համալիր է: Վիտամին C-ի բարձր պարունակության շնորհիվ այն հիանալի պրոֆիլակտիկ միջոց է, որն ամրացնում է իմունային համակարգը և բարձրացնում օրգանիզմի պաշտպանիչ գործառնությունները: Ճարպում լուծվող վիտամիններից լոռամրգը պարունակում է վիտամին A, բետա-կարոտին, E և K, որի շնորհիվ լուծում է իր մեջ ճարպը: C, B1, B2, B3 (PP), B4, B5, B6 և B9 վիտամինների շնորհիվ իր մեջ լավ լուծվում է ջուրը: Լոռամրգի պտուղները պարունակում են կալցիում, երկաթ, մագնեզիում, ֆոսֆոր, կալիում, նատրիում, ցինկ, պղինձ, մանգան, սելեն: Մասնագետները լոռամրգը համարում են բնական հակաբիոտիկ և միջոց, որն օգնում է ամրապնդել իմունային համակարգը:

Էխինացեայի խոտ - Էխինացեայի կարևոր հատկությունը իմունային համակարգը ամրապնդելու և մարմնին պաթոգենների դեմ պայքարում աջակցելու ունակությունն է: Ժողովրդական բժշկության մեջ հիդրօքսիցինամիկ թթուները նպաստում են համարժեք իմունային պատասխանի ձևավորմանը և օրգանիզմի հարմարվողական ներուժի պահպանմանը: Էխինացեայի խոտը իմունոմոդուլատոր է, որն ուժեղացնում է մարմնի պաշտպանունակությունը: Էխինացեայի հիմնական կենսաբանական ակտիվ միացությունները խթանում են իմունային համակարգի ինչպես բջջային, այնպես էլ հումորալ մասերը:

Արդյունքում մեծանում է մակրոֆագների, նեյտրոֆիլների և T-լիմֆոցիտների ակտիվությունը, որոնք ունեն հակաբորբոքային ազդեցություն:

Ուրցի խտ - պարունակում է մեծ քանակությամբ վիտամին C, հանքային այլ աղեր, օրգանական թթուներ, դաբաղանյութեր, ֆլավոնոիդներ և այլ օգտակար տարրեր: Ակտիվ նյութերի համակցությունը որոշում է բույսի օգտակար հատկությունների շրջանակը: Ուրցը խորհուրդ է տրվում քնի խանգարումների, անքնության դեպքում, լավացնում է հիշողությունը, բարձրացնում է օրգանիզմի դիմադրողականությունը սթրեսի նկատմամբ, աշխատունակությունը, տոնուսավորում է մարմինը, նվազեցնում է հիվանդություններից հետո վերականգնման շրջանը, նորմալացնում է նյութափոխանակությունը և ունի իմունոմոդուլացնող ազդեցություն:

Ակնամոմ - պարունակում է գրեթե բոլոր տարրերը, որոնք անհրաժեշտ են մարդուն: Ակնամոմը ներառում է նաև B, A, C, E, H և P վիտամիններ, ամինաթթուներ, ֆլավոնոիդներ և այլ օգտակար նյութեր: Այս բոլոր բաղադրիչների համալիրն ունի ուժեղ իմունոմոդուլացնող հատկություն: Այն նպաստում է օրգանիզմի ընդհանուր մաքրմանը, բարելավում է մարսողության աշխատանքը և խթանում նյութափոխանակությունը, ուժեղացնում է օրգանիզմի պաշտպանական ռեակցիաները, արգելակում է անառողջ բջիջների բազմացմանը, ինչպես նաև մասնակցում է հյուսվածքների վերականգնմանը և օրգանիզմից ոչ պիտանի խոլեստերինի հեռացմանը:

Բնական մեղր և ասկորբինաթթու - օգնում են օրգանիզմին ավելի լավ կլանել սպիտակուցները, երկաթը և մի շարք վիտամիններ, մասնակցում են նյութափոխանակության գործընթացներին և բարձրացնում են օրգանիզմի պաշտպանունակությունը: Խորհուրդ է տրվում ֆիզիկական և մտավոր ծանրաբեռնվածության և սթրեսի դեպքում:

Հակացուցումներ՝ խորհուրդ չի տրվում օգտագործել սննդային հավելումների բաղադրիչների նկատմամբ անհատական անհանդուրժողականության դեպքում:

Պահպանման պայմաններ՝ պահել չոր, մութ, 25°C-ից ոչ ավելի ջերմաստիճանում, երեխաների համար անհասանելի վայրում: Բացված շիշը պահել սառնարանում մեկ ամսից ոչ ավելի:

Պահպանման ժամկետ՝ 24 ամիս: Չօգտագործել պահպանման ժամկետի ավարտից հետո:

Բացթողնման ձև՝ 200 մլ մուգ ապակե շիշ:

ՏՊ AM 41364108.8914-2022

ՍԴԳ AM.01.07.01.003.R.000630.06.22 առ 29.06.2022թ.

Արտադրող / սպառողներից պահանջներ ընդունող կազմակերպություն՝

«ԷՍԿՈ-ՖԱՐՄ» ՍՊԸ, Հայաստանի Հանրապետություն, 0079, ք. Երևան, Նոր Նորքի 5-րդ զանգված, Միկոյան 13 փող.

www.escopharm.am

ИНСТРУКЦИЯ
Биологически активная добавка к пище
«ИММУНОЛАКС»
сироп для поддержания и повышения иммунитета.

Рекомендуется применять для укрепления защитных сил организма при предрасположенности к различным простудам, вирусным и бактериальным инфекциям, способствует поддержанию и повышению иммунитета.

- как дополнительный источник витаминов С, В1, В2, В3 (РР), В4, В5, В6, В9 и микроэлементов,
- в комплексной терапии различных ОРВИ, профилактике вирусных инфекций, в том числе и гриппа,
- при пониженном иммунитете.

Область применения: рекомендуется в качестве биологически активной добавки к пище – дополнительного источника флавоноидов, бетаина и витаминов.

Рекомендации по применению: перед применением взболтать. Принимать после еды. Детям старше 14 лет и взрослым принимать по 10 мл сиропа 2-3 раза в день. Продолжительность приема – 2-4 недели. При необходимости прием можно повторить

Перед употреблением необходимо проконсультироваться с врачом.

Можно использовать вегетарианцам и диабетикам.

Состав: водный настой травы эхинацеи и чабреца, сок из ягод клюквы, мед натуральный, прополис, аскорбиновая кислота (витамин С), натрий бензойнокислый, калия сорбат, лимонная кислота, гуаровая камедь.

Плоды клюквы – это витаминный комплекс. Благодаря высокому содержанию витамина С, - отличное профилактическое средство, укрепляющее иммунитет и повышающее защитные функции организма. Из жирорастворимых витаминов в клюкве присутствует витамин А, бета-каротин, Е и К. Из водорастворимых - витамины С, В1, В2, В3 (РР), В4, В5, В6 и В9. Плоды клюквы содержат кальций, железо, магний, фосфор, калий, натрий, цинк, медь, марганец, селен. Специалисты считают клюкву природным антибиотиком и средством, помогающим укрепить иммунитет.

Трава эхинацеи - важным свойством эхинацеи является способность укреплять иммунную систему и поддерживать организм в борьбе с патогенами. Гидроксикоричные кислоты в народной медицине способствуют формированию адекватного иммунного ответа и поддержанию адаптационного потенциала организма. Трава эхинацеи пурпурной является иммуномодулятором, способствует повышению защитных сил организма. Основные биологически активные соединения эхинацеи стимулируют как клеточные, так и гуморальные звенья иммунной системы. В результате повышается активность макрофагов, нейтрофилов и Т-лимфоцитов, оказывают противовоспалительный эффект.

Трава чабреца - содержит много витамина С, минеральные соли, органические кислоты, дубильные вещества, горечи, флавоноиды и другие полезные элементы. Сочетанием действующих веществ обусловлен спектр полезных свойств растения. Чабрец (Тимьян) рекомендуется при нарушении сна, при бессоннице, улучшает память, повышает устойчивость организма к стрессу, работоспособность, тонизирует организм, уменьшает период восстановления после перенесенных заболеваний, нормализует обмен веществ, оказывает иммуномодулирующее действие.

Прополис - в составе содержатся практически все микроэлементы, которые необходимы человеку. Также прополис включает витамины группы В, А, С, Е, Н и Р, незаменимые аминокислоты, флавоноиды и другие полезные вещества. Комплекс всех этих ингредиентов имеет сильное иммуномодулирующее свойство. Способствует общему очищению организма, улучшает функцию пищеварения и стимулирует обмен веществ, усиливает защитные реакции организма, угнетает нездоровые клетки, а также участвует в регенерации тканей и выведении "плохого" холестерина из организма

Натуральный мед и аскорбиновая кислота - помогают организму лучше усваивать белки, железо и ряд витаминов, принимают участие в обменных процессах и повышают защитные силы организма. Рекомендуются при повышенных физических и умственных нагрузках и стрессах.

Не является лекарством.

Противопоказания: не употреблять при индивидуальной непереносимости компонентов БАД.

Условия хранения: при температуре не выше 25°C, в сухом, защищенном от света и недоступном для детей месте. Вскрытый флакон хранить в холодильнике не больше месяца.

Срок годности: 24 месяца. Не использовать после истечения срока годности.

Форма выпуска: 200 мл флакон из темного стекла.

TU AM 41364108.8914-2022

GPR AM.01.07.01.003.R.000630.06.22 от 29.06.2022

Изготовитель (производитель) / Организация, принимающая претензии от потребителей:

ООО «ЭСКО - ФАРМ», Республика Армения, 0079, г. Ереван, V Нор Норкский массив, ул. Микояна 13.

www.escopharm.am

INSTRUCTION
Dietary food supplement
"IMMUNOLAX"
Syrup for maintaining and improving the immune system.

Recommended for strengthening the body's defense systems at predisposition to various colds, viral and bacterial infections, helping to maintain and improve immunity. It may be used as

- an additional source of Vitamins C, B1, B2, B3 (PP), B4, B5, B6, B9 and trace elements,
- in the treatment of various acute respiratory infections, prevention of viral infections, including influenza,
- in case of low immunity.

Area of Application: Recommended as a biologically active food supplement - an additional source of flavonoids, betaine and vitamins.

Directions on Usage: Shake before use. Take after meal. Children over 14 years of age and adults should take 10 ml of syrup 2-3 times a day. The duration of intake - 2-4 weeks. If necessary, the reception can be repeated.

It is necessary to consult a doctor before use.

It can be used by vegetarians and diabetics.

Ingredients: aqueous infusion of echinacea and thyme herbs, cranberry juice, natural honey, propolis, ascorbic acid (vitamin C), sodium benzoic acid, potassium sorbate, citric acid, guar gum.

Cranberry - It is a vitamin complex. Due to the high concentration of vitamin C, it is an excellent preventive remedy that strengthens the immune system and increases the body's defenses. Of fat-soluble vitamins, cranberries contain vitamin A, beta-carotene, E and K. Of water-soluble vitamins are vitamins C, B1, B2, B3 (PP), B4, B5, B6 and B9. Cranberry fruits contain calcium, iron, magnesium, phosphorus, potassium, sodium, zinc, copper, manganese and selenium. Experts consider cranberry a natural antibiotic and a remedy that helps to strengthen the immune system.

Echinacea herb - An important property of Echinacea is the ability to strengthen the immune system and support the body against pathogens. Hydroxycinnamic acids in traditional medicine contribute to the formation of an adequate immune response and maintenance of the adaptation potential of the body. Echinacea purpurea herb is an immunomodulator, which helps to increase the body's defense mechanisms. The main bioactive compounds of Echinacea stimulate both cellular and humoral parts of the immune system. As a result, the activity of macrophages, neutrophils and T-lymphocytes increases, having an anti-inflammatory effect.

Thyme herb – It contains lots of vitamin C, mineral salts, organic acids, tannins, bitterness, flavonoids and other useful elements. The combination of active substances determines the range of useful properties of the plant. Thyme is recommended against sleep disorders, insomnia, it improves memory, increases the body's resistance to stress, performance, strengthens the body, reduces the recovery period after an illness, normalizes metabolism, and has an immunomodulatory effect.

Propolis – The ingredient contains almost all the microelements that humans need. Also propolis includes vitamins B, A, C, E, H and P, essential amino acids, flavonoids and other beneficial substances. The complex of all these ingredients has strong

immunomodulatory properties. It contributes to the overall purification of the body, improves digestive function and stimulates metabolism, strengthens the body's defense systems, inhibits unhealthy cells, and is involved in tissue regeneration and the removal of "bad" cholesterol from the body.

Natural honey and ascorbic acid - help the body to better absorb proteins, iron and several vitamins and take part in metabolic processes and enhances the body's defense mechanisms. Recommended for increased physical and mental exertion and stress.

This product is not medicine.

Contraindications: Do not use in case of individual intolerance to bioactive supplement components.

Storage conditions: at a temperature not exceeding 25 ° C, in a dry, protected from light space and out of reach of children. Opened bottle should be kept in the refrigerator for not more than a month.

Shelf life: 24 months. Do not use after the expiration date.

Release form: 200 ml dark glass bottle.

TU AM 41364108.8914-2022

SGR AM.01.07.01.003.R.000630.06.22 dated 06/29/2022

Manufacturer (manufacturer) / Organization accepting claims from consumers:

"ESCO-PHARM" LLC, Republic of Armenia, 0079, Yerevan, Nor Nork Masiv 5, Mikoyan st. 13.

www.escopharm.am